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Prioritera simskolan i egen regi    

 

I den grönblå majoritetens budget för 2020 och 2021 finns ett uppdrag om att öka andelen av 

stadens simskoleundervisning som bedrivs av föreningslivet. Under höstterminen 2020 hade 

simskolan i kommunal regi ungefär 50 procent av simskoletiderna och föreningslivet ungefär 

44 procent.  

 

Det största problemet för simundervisningen i Stockholms stad är den stora bristen på 

simhallar. När den begränsande mängden med simtider fördelas om från simskolan i egen regi 

till föreningsdriven verksamhet riskerar det att få konsekvenser för stockholmarna och 

nämndens budget. Särskilt i den situation som vi befinner oss i nu där simkunnigheten hos 

barn och unga är sämre än på mycket länge på grund av pandemin då simskolan i egen regi 

har ett fokus på livräddning och simkunnighet från skillnad till föreningslivets 

idrottsorienterade verksamhet.  

 

Staden bör i detta läge prioritera simskolan i egen regi för att säkerställa att så många barn 

och unga lär sig att simma och på längre sikt måste ambitionsnivån för simskolan och 

utbyggnaden av simhallar öka så att simskolan och den föreningsdrivna simundervisningen 

ges bättre förutsättningar att bedriva sin verksamhet.  

 

Socialdemokraterna önskar därför: 

 

Att  Idrottsförvaltningen informerar nämnden om hur fördelningen av tider för 

simskola ser ut inför hösten 2021  

 

Att  Idrottsförvaltningen redogör för eventuella ekonomiska konsekvenser som 

uppdraget inneburit för nämnden och vilka effekter det får för stockholmarna att 

minska simskolan i egen regi i förmån för den föreningsdrivna 

simundervisningen 
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